
Pohodna enota Stane Žagar KS Nove Poljane
Z željo, da bi bolje spoznali kraje naše ožje

domovine, se bolje spoznali med seboj, pa tudi
rekreirali, so mladinci Osnovne organizacije
ZSMS Nove Poljane ustanovili pohodno enoto
Stane Žagar.

Prvi pohod je bil februarja. To je bil zimski
pohod na relaciji Ig-Škrilje-Golo-Želimlje
-Turjak. Pohoda se je udeležilo 30 pohodnikov,
med njimi je bilo tudi nekaj starejših krajanov
in pripadnikov JLA.

Ustavili smo se tudi pri hiši, kjer je bila osno-
vana Ijubljanska brigada in izvedli krajši kultur-
ni program.

Ves čas pohoda je bolj ali manj snežilo, zato
se nam je tem bolj prileglo kosilo v Želimljah.
Po krajšem odmoru smo nadaljevali pot proti
Turjaku, kjer smo se poklonili spominu na pad-
le borce.

S tem pohodom smo si pridobili prve izkuš-
nje, že drugega pa smo organizirali konec apri-
la. Pohod je bil dvodnevni, nanj smo se priprav-
Ijali ves mesec. Podali smo se na Notranjsko.
Pot je vodila od Vrhnike, Pohajišča, Padeža,
Vinjega vrha do Kožljeka. Čeprav naj bi bil to
spomladanski pohod, sta nas presenetila sneg

in dež. Kljub slabemu vremeni^ smo bili dobro
razpoloženi. Pot je bila naporna, saj smo bili
dobro opremljeni, tako da so bili naši nahrbtni-
ki težki tudi do 15 kilogramov.

Na Kožljeku nas je pozdravil domačin Me-
den. Že prej smo se dogovorili, da bomo pre-
spali na njihovem seniku. Intendant Joco se je
takoj lotil svoje naloge-skuhati nam je namreč
moral golaž. Kuhal je v kotlih na plin, ki so nam
jih posodili taborniki. Veselo nas je presenetil z
okusno večerjo, ki nam je zelo teknila. Po ve-
čerji smo odšli k počitku, vendar še dolgo ni-
smo mogli zaspati, saj nismo bili vajeni spati v
senu, pa čeprav v spalnih vrečah. Zjutraj nas je
pozdravilo sonce in pogled se je ustavljal na
vrhovih Javornika, Slivnice, Snežnika, Nanosa
in drugih notranjskih hribov. Po kosilu smo
nadaljevali pot mimo Bezuljaka in Begunj proti
Rakeku. V Ljubljano smo se vrnili z vlakom, vse
do naše krajevne skupnosti nas je spremljala
pesem, čeprav je v Ljubljani lilo kot iz škafa.
Oba pohoda sta uspela, pridobili smo številne
izkušnje o večdnevnih pohodih, ki jih bomo
prav gotovo še organizirali. Na novo pot pa sfe
odpravljamo konec junija. Radko Radovanovič


